
                                                                                

Protokoll Styrgruppsmöte

Stadshuset i Strömstad KS-salen den 20 april kl OBS 13.00 – 17.00
Styrgrupp  

      13. 00 -17.00 i Kommunstyrelsesalen

Maria Kvarnbäck, Rune Nilssen och Erland

4.
Ulla Olsson  o Erland

Närvarande
Avd 26 Norra Bohuslän (4 ledamöter) Charles Olsson, Anita Tullrot, Strömstads kommun (1 ledamot) Sven Moosberg
Tanums kommun (1 ledamot) Lotta Toreld.

1. Mötets öppnande samt godkännande av dagordning

2. Förra mötets protokoll  Bilaga

3. Nuläge Vattenbruksprojekt – projektansökan, ekonomiredovisning och avtal  

Redogörelse kring Europaparlamentets och rådets förordning och havs- och 
fiskerifonden inför kommande period. 

5. Skrivelse ang Mandat och områdesregler

                                                                                                                                               

Mötesanteckning: Punkt 5 Skrivelse ang mandat lades till dagordning, Ulla Olssson 
kunde inta medverka under punkt 4. I övrigt beslöt mötet att följa dagordning

Mötesanteckning: Protokollanteckning från förra mötet godkändes ordförande utryckte 
tillfredställelse över att protokollen görs detaljerade så icke närvarande 
styrgruppsledamöten ändå kan följa arbetet.

Mötesanteckning: Mötet utryckte glädje över att projekt AquaDoom fått 
projektfinansiering på ca 4.2 miljoner skr Tjärndalstårta inmundigades med god aptit 
från flera av ledamöterna . I övrigt förmedlades en nulägesrapport som 
sammanfattningsvis kan återges enligt följande:
- På svenska sidan är projekten i fas med tänkt planering, en stor arbetsinsats har 

krävts men projektet är mycket spännande och får god respons i Sverige.
- Viktigt möte på måndag den 23 kring avtalet med Norska Doomuthyrare, 

fortfarande en del oklarheter med vad som ingår i avtalet och 
leveransförhållanden. Vi hyser gott hopp om lösningar på detta.

- Målbilden för att få fisk i Doomen är tidig höst 2012.
- Viktigt möte (kick off)där hela styrgruppen samt strategiska funktioner är inbjuden  

fm 24 maj.

Mötesanteckning: Då inte Ulla hade möjlighet att närvara redogjorde Erland kort
kring grundfrågorna i vad som är viktigt att bevaka i arbetet med nya 
fiskefondsperiodens remissmaterial. Erland sitter med i detta arbete. Frågan 
återkommer då detta underlag kommer att behandlas under våren. Viktig 
sammarbetspartner är fiskekommunerna och Ulla Olsson.



Mötesanteckning: Möte hade en diskussion kring ett koncept som Erland lade på 
bordet på mötet. Utifrån detta koncept utkristalliserade mötet en viljei  iktning s   
Erland fick i uppdrag att sammanställa till ett förslag. Detta förslag kommer att 
skickas ut till styrgruppen för godkännande ( inom två veckor). Förslagets kommer att 
bygga på förslag om att lagstadga några av de regler om fiskedagar, dokumentation 
och krav på utbildning som yrkesfisket haft som frivilliga regler i området. Syftet är att 
skärpa regelverket för att ge mindre utrymme för överträdelser och 
sanktionsmöjligheter. I skrivelsen kommer även att poängteras att indikerade 
överträdelserna ( trålning) på skyddade områden måste följas upp och kunna ges 
sanktioner. Förslaget skall efter godkännande skickas till lagstiftande myndighet (Hav 
o Vatten) samt som information till Länsstyrelsen, Naturvårdsverket och 
Jordbruksverket.

Mötesanteckning: Martin kunde inte närvara på mötet

                                                                                                      
6. När kan vi ”sjösätta”  de digitala gränserna kring yrkesfiske i området

           kommer fram samt det ”körkort” som fiskeriverkets tidigare generaldirektör
           lovade

7. Rapporter
- Aktuellt från Kosterhavet
- Aktuellt från Länsstyrelsen                                                  

8. Övrigt
- Mötestider våren, 1 jun
- Mötestider hösten 2012 är  24 aug, 26 okt och 14 dec.

Anteckningar   
Erland Lundqvist    Projektledare             2012 04 23

. Martin R
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